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Verslag Kascommissie Energie-U over het boekjaar 2023   Utrecht, 9 februari 2025 
 
Op woensdag 29 januari 2025 heeft de Kascommissie 2021 van Energie-U, bestaande uit Ton 
Sledsens en Karin Brakkee een gesprek gehad met de penningmeester van Energie-U, Toine 
Havelaar teneinde de jaarrekening aan het door de statuten verplichte onderzoek te onderwerpen, 
zodat de financiële commissie aan de leden van Energie-U verslag kan uitbrengen van haar 
bevindingen. Aanwezig waren verder Sander Willemse (directeur) en Karen Pleit 
(boekhouder/administratie). Dit is het verslag van de bevindingen van de financiële commissie. 
 
Jaarrekening en financieel jaarverslag 2023 
 
Wat is Energie-U toch een toffe vereniging, en wat zijn er veel activiteiten en gave projecten!  De 
kascommissie kan alle leden van harte aanbevelen om het financieel jaarverslag van het bestuur 
eens door te kijken – dan krijg je een beetje een beeld van al de mooie activiteiten!  
 

De kascommissie geeft dan ook graag de suggestie aan het bestuur om het financieel 
jaarverslag te gaan integreren in een Algemeen Jaarverslag. Daarin zou dan iedereen die 
geïnteresseerd is, zowel leden als niet-leden, een mooi overzicht kunnen krijgen van al die 
geweldige activiteiten die hebben plaatsgevonden. 

 
De kascommissie heeft geconstateerd dat de jaarrekening en het financieel jaarverslag véél te laat 
zijn gemaakt. Dat is betreurenswaardig, juist omdat voorgaande kascommissie expliciet aan het 
bestuur had aanbevolen dat : “… het bestuur  (conform de verplichtingen in de statuten van Energie-U ) 
binnen zes maanden na afloop van het boekjaar (en liefst zoveel eerder als doenlijk) een jaarverslag opstelt 
en die samen met de jaarrekening aan de algemene vergadering voorlegt.”  
 
Die aanbeveling deed de kascommissie omdat het een wettelijke verplichting is binnen zes maanden 
een jaarrekening op te stellen en uiterlijk één maand daarna die door de ALV te laten goedkeuren. 
Bovendien hoort het gewoon bij een fatsoenlijke bedrijfsvoering.  
 
De kascommissie heeft dit punt besproken met de penningmeester1. Deze gaf aan dat men 
inderdaad erg laat was maar dat er geen bijzondere of zorgwekkende redenen voor waren. En dat 
het jaarverslag over 2024 naar het zich laat aanzien wél voor 1 juli 2024 gefinaliseerd en aan de ALV 
gepresenteerd kan worden. 
 

De kascommissie beveelt de leden van de ALV aan  om in de ledenvergadering uit te 
spreken dat “De ALV het bestuur oproept zich ten uiterste in te spannen om ervoor te 
zorgen dat de jaarrekening 2024 uiterlijk 1 augustus 2025 door de ALV kan worden 
goedgekeurd” 
 

De jaarrekening is overzichtelijk en geeft een duidelijk beeld van de staat van de financiën van 
Energie-U. 
 
Het Financieel Jaarverslag 2023 dat bij de jaarrekening hoort, is wederom verbeterd t.o.v. vorige 
jaren; het geeft naast de algemene informatie over de algemene financiën ook inzicht in de 
verschillende activiteiten en projecten die zijn uitgevoerd.  Complimenten voor de opstellers! 
 
Vragen kascommissie 
De kascommissie had naar aanleiding van het concept van de jaarrekening en het financieel 
jaarverslag nog een aantal kleine vragen gesteld over enkele posten die niet helemaal duidelijk 
waren. De boekhouder en penningmeester hebben deze kunnen beantwoorden. Afgesproken is dat 

 

1  Overigens is niet de penningmeester alleen verantwoordelijk voor het financieel jaarverslag, maar alle bestuursleden individueel.  
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deze onduidelijkheden door het bestuur worden aangevuld in het financieel jaarverslag, zodat alle 
leden dit kunnen begrijpen.  
 
De kascommissie heeft ook steekproefsgewijs  aan de hand van het computersysteem van de 
boekhouder controle verricht in het gehanteerde boekhoudprogramma. Er werd snel en 
overzichtelijk inzage verleend en we hebben geen misstanden of onregelmatigheden geconstateerd.  
 
Aanbevelingen kascommissie 
 

De kascommissie beveelt de leden van de ALV aan  om in de ledenvergadering uit te 
spreken dat “De ALV het bestuur oproept zich ten uiterste in te spannen om ervoor te 
zorgen dat de jaarrekening 2024 uiterlijk 1 augustus 2025 door de ALV kan worden 
goedgekeurd”. 
 
De kascommissie geeft dan ook graag de suggestie aan het bestuur om het financieel 
jaarverslag te gaan integreren in een Algemeen Jaarverslag.  
 
De kascommissie beveelt het bestuur aan zich beter rekenschap te geven van de vereisten 
die voortvloeien uit de statuten;m.n. art. 17,5; begroting, beleidsplan alsmede termijnen van 
vaststelling van diverse beleids- en financiële stukken. Een beleidsjaarplan geeft de 
kascommissie ook de nodige informatie om de leden te kunnen informeren of het bestuur 
heeft kunnen uitvoeren wat ze zich had voorgenomen. 

 
Verklaring kascommissie Energie-U over boekjaar 2023 
 
De kascommissie is van mening dat de gepresenteerde jaarrekening een goed beeld geeft van de 
financiën van de coöperatie en beveelt de ledenvergadering aan de jaarrekening goed te keuren en 
stelt voor het bestuur decharge te verlenen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Karin Brakkee        Ton Sledsens 
 
 
 
 
 


